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Võtsid osa: Etta Sakkis, Kardi Nurk, Gerda Ivaškevitš, Liivi Lindemann, Kea Ruht, Kadri Linder 

(pidaja esindaja) 
 
 PÄEVAKORD:  

1. Hoolekogu töö korraldamine. 
2. Hoolekogu tööplaan 2022-20223õa arutelu ja kinnitamine. 
3. Lasteaia kodukorra muudatus. 
4. Lasteaia eelarve projekt 2023. aastaks. 
5. Muud teemad. 

Päevakorrapunkt nr 1 – Hoolekogu töö korraldamine 

Liivi Lindemann: Esimese asjana on vaja valida hoolekogule esimees, aseesimees ja sekretär. 
Hoolekogu on lasteaiale oluline tugi. 

Ettepanek – sekretäriks ja protokollijaks Etta Sakkis. Kõik osalejad on poolt. 
Hoolekogu esimees – Gerda Ivaškevitš. Kõik osalejad on poolt. 
Hoolekogu aseesimees – Kadri Nurk. Kõik osalejad on poolt. 
 
OTSUSTATI: Hoolekogu esimees – Gerda Ivaškevitš; hoolekogu aseesimees – Kardi Nurk; 
sekretär – Etta Sakkis. 
 

Päevakorrapunkt nr 2 – Hoolekogu tööplaan 2022-2023 õa arutelu ja kinnitamine 

Liivi Lindemann: Esimesel koosolekul oktoobris on tööplaani ja kodukorra kinnitamine ning 
eelarve vajaduste tutvustamine. Märtsiks peaks olema eelarve kinnitatud. Siis on näha, mida neist 
asjadest  saame. Mais-juunis on kokkuvõtete aeg. Sellised on hetke plaanid, aga alati võib vajadusel 
teemasid juurde lisada.  
 
OTSUSTATI: Kinnitada hoolekogu tööplaan 2022-2023 õa (lisa 1). 
 
 Päevakorrapunkt nr 3 – Kodukorra muudatus 

Liivi Lindemann: Lastevanemate üldkoosolekul tõstatati teema seoses lapse puudumise teatamise 
ajaga. Senini oli kodukorras, et teatada tuleb tööpäeva kella 17ni, aga tihti ei tea vanemad veel seda 
järgmise päeva kohta öelda. Muudatusettepanek on järgmine: kodukorra punkt 7 “  Toitlustamise 
korraldamiseks on vajalik teavitada lapse puudumisest ja lasteaeda tulemisest hiljemalt samal 
tööpäeval kell 8.00 ELIIS-keskkonnas.” 



Teine muudatus on seoses lasteaia kollektiivpuhkusega. Võtame välja 35-päevase kollektiivpuhkuse 
ja asendame selle järgmiselt: Kodukorra punkt 4 “Lasteaias on suveperioodil kollektiivpuhkus 
vallavalitsuse otsusega. Sel ajal saab lapse viia vallavalitsuse määratud asenduslasteaeda.” 

 Kadri Linder: Kas siin piirkonnas on nii väike nõudlus, et ei ole mõtet suvel lasteaeda lahti hoida? 

Liivi Lindemann: Esiteks on meil seda väga raske teha kuna meil on ainult üks kokk ja koristaja. 
Samas nõudlus ei tule kohalike elanike poolt, vaid kaugemalt. 

Kea Ruht: Rühmad olid nimesid täis, aga kohal ei käidud. Samad rühmad olid suvel teiste 
lasteaedade lapsi täis.  

Liivi Lindemann: Saaks kasvõi paari nädala kaupa kollektiivpuhkust, et saaks kokk ja koristaja ka 
puhkust. 
 
Kadri Linder: Suure - Jaanis võetigi abikokk tööle kokana, et ta saaks puhkust anda. Kõpu lasetaias 
on puhkusel terve rühma personal korraga, siis on teine rühm jälle avatud. 
 
OTSUSTATI: Võttes aluseks Koolieelse lasteasutuse seadus § 9 lõike 1 kinnitada muudatused 
kodukorras: 

1. Kodukorra punkt 4 “Lasteaias on suveperioodil kollektiivpuhkus vallavalitsuse 
otsusega. Sel ajal saab lapse viia vallavalitsuse määratud asenduslasteaeda.” 

2. Kodukorra punkt 7 “  Toitlustamise korraldamiseks on vajalik teavitada lapse 
puudumisest ja lasteaeda tulemisest hiljemalt samal tööpäeval kell 8.00 ELIIS-
keskkonnas.” 

 

Päevakorrapunkt nr 4 - Lasteaia eelarve projekt 2023. aastaks 

Liivi Lindemann: Kokku on hetkel kulutusi umbes 48 tuhande euro eest. Osadele asjadele pole veel 
hetkel hinnapakkumist saadud. Summa on suhteliselt samasse suurusjärku nagu eelmine aasta. 

Gerda Ivaškevitš: Potsatajate rühmas oli veeavarii ja üks segisti logiseb seina peal. Kas see on ka 
kuhugi eelarvesse sisse arvestatud? 

Liivi Lindemann: See läheb jooksvate remondikulude alla. Põrandat on korra seal juba vahetatud, 
eks tuleb jälle uurida kahjude suurust. 13.10. on vallas koosolek koos vallavanema ja finantsjuhiga. 
Eks siis saab täpsemalt teada, mida lubatakse ja mida mitte. 

Hoolekogu liikmetelt eelarve osas muid ettepanekuid ei laekunud.  

OTSUSTATI: Liivi Lindemann edastab finantsjuhile lasteaia 2023. aasta eelarve.  

Päevakorrapunkt nr 5 – Muud teemad 

Liivi Lindemann: Lasteaial kollektiivil oleks 25. oktoobril Ettevõtliku kooli õppepäev. Mis teie 
arvate, kas oleks võimalik tervel lasteaia personalil koolitusel osaleda? Koolitusel osalevad Kirivere 
lasteaia töötajad, kes panevad selleks päevaks lasteaia kinni. Koolitus toimub meie majas. 



Gerda Ivaškevitš: Ma arvan, et lapsevanemad oleksid nõus appi tulema. Mina isiklikult olen valmis 
tulema. 

Kadri Nurk: Mina olen ka nõus tulema. 

Etta Sakkis: Mina ise kahjuks ei saa tulla. Aga ma arvan, et kui vanemaid piisavalt varakult 
teavitada, siis jõuavad vanemad selle päeva ära organiseerida. Näiteks selle nädala jooksul kiri saata 
ja uurida, et kes kindlasti peavad lapse lasteaeda tooma. Siis saab edasi vaadata. 

Liivi Lindemann: Väga tore. Teeme kirja ära ja siis saame edasi otsustada. 

Gerda Ivaškevitš: Potsatajate rühma vanemad tõstsid küsimuse suhtumises nohusse. 
 
Liivi Lindemann: Arutame seda asja rühma õpetajatega. 
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